
Sawin, dnia 21 stycznia 2022 r.

Dariusz Ćwir 
W ójt Gminy Sawin

Interpelacja

Na podstawie art. 24 ust. 3, 4, 5, 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
składamy interpelację w sprawie planowanego zakupu busa.

Dnia 14 stycznia 2022 r podczas dyżuru Przewodniczącej Rady Gminy Sawin odbyło się 
spotkanie radnych z Wójtem Gminy i Skarbnik Gminy. W spotkaniu uczestniczył także kierownik 
referatu budowlanego p. Paweł Misiura. Na spotkaniu wójt przedstawił pilną konieczność zakupu busa 
przewozowego do prac gospodarczych na terenie gminy Sawin, na zakup którego rada musi wyrazić 
zgodę stosownymi zmianami w budżecie.

Z wyjaśnień Kierownika Referatu Budowlanego wynika, że o takiej potrzebie informował już 
w listopadzie ubiegłego roku, składając z datą 26 listopada odpowiedni protokół konieczności zakupu 
do skarbnik gminy.

Prosimy o wyjaśnienie dlaczego ta inwestycja nie została ujęta w prowizorium budżetowym 
gminy na 2022 r. i dlaczego o takiej potrzebie Rada Gminy nie została poinformowana na posiedzeniu 
Komisji Wspólnych w dniu 7 grudnia, jeszcze przed podjęciem uchwały budżetowej z dnia 28 grudnia 
2021 r. Już wtedy wójt posiadał wiedzę, że to zadanie jest priorytetowe.

Radni Rady Gminy Sawitf


